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1 Årsrapporter

1.1 NTNUI Orientering

Verv Navn
Leder Lars Ivar Sandstad
Nestleder Malene Teresia Jebsen
Kasserer
Kasserer

Maria Ulseth Sylte
Marius Staff

Økonomisjef Mina Jørgensen
Sportslig leder Mats Eidsmo
Infosjef Kaja Samuelsen Skiri
Kartsjef Karoline Aune
Utenomsportslig sjef Njaal Ellegaard Melby
Stolpejakten ansvarlig Eivind Berner Myhre

Tabell 1: Styrets sammensetning 2023/24

Møtevirksomhet og representasjon
Styret har hatt 10 møter i 2023/24. Disse ble holdt hjemme hos de ulike styremedlemmene,
med unntak av styremøte 3, som gikk digitalt.

Marius Staff og Tarjei Holo representerte NTNUI på Sør-Trøndelag Orienteringskrets
kretsting i mars.

Lars Ivar Sandstad og Njaal Ellegaard Melby representerte o-gruppa på NTNUIs
generalforsamling i mars, og på ekstraordinær generalforsamling i september.

Medlemstall og aktivitet
NTNUI Orientering har hatt 251 medlemmer i 2023. 105 kvinner, 144 menn og 2 annet.
Aktiviteten og deltakelsen på trening, utenomsportslig og konkurranser har vært svært stor i
år, noe som reflekteres i prestasjoner.

Sportslig
På stafetter i år har vi hatt litt varierende resultater. På 10Mila vant herrene, mens damene
ble nr. 15. Dette er første gang herrene har vunnet 10Mila, og er første gangen NTNUI vant
denne stafetten siden damene vant i 1992. På jukola og venla kom førstelagene på 8. og 11.
plass. Sett i sammenheng med de siste 10 årene er dette gode resultat, selv om dette var
noe under ønsket resultat. På NM stafett tok damene bronse, mens herrenes 4. lag tok sølv
og 3. laget tok bronse. På NM sprintstafett kom førstelaget nr. 1 og 2. laget nr. 3. Under NM
junior-stafett ble jentene nr. 2 og guttene nr. 3.

Individuelt har klubben 10 medlemmer som har tatt medalje, hvor de til sammen har tatt 13
medaljer. 5 av disse er gull. Ulrik Astrup Arnesen tok gull i KO-sprint og sprint for senior,
mens Anselm Reichenbach tok gull på respektive øvelser for junior. Oskar Edvardsson tok
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gull på mellom. Ane Dyrkorn vant norgescupen sammenlagt, mens Eirik Langedal Breivik og
Elias Jonsson ble nr. 2 og 3.

I 2023 har totalt 10 NTNUIere løpt internasjonale konkurranser for Norge, mens Anu
Tuomisto, Alastair Thomas og Anselm Reisenbach har løpt internasjonalt for henholdsvis
Finland, Storbritannia og Tyskland. Under VM kom Ane Dyrkorn på 4. plass på
mellomdistansen. Anselm Reichenbach tok gull på junior-vm sprint.

Totalt sett har det vært en enormt bra sesong sportslig, hvor vi har hevdet oss på utallige
arrangement som vi har deltatt på. NTNUI orientering er virkelig etablert i verdenseliten. En
posisjon vi håper å fortsette å holde på i mange år fremover.

Økonomi

Regnskapet for 2023 viser til et underskudd på 65 087 kr. Dette er et bedre resultat enn det
som er budsjettert for. Årsaken til dette er i hovedsak grunnet NTNUIs involvering i oringen
samt at vi arrangerte NSM. På grunn av lavt medlemstall i 2022 fikk vi ikke like mye
HS-støtte som vi har fått tidligere.

I tillegg til god deltakelse under dugnad på årets arrangement, har vi også fått inn gode
dugnadskilder på bekkendugnad, søppelrydding og telledugnad.

Kartarbeid
Kartene på Hitra er det neste som står i kartplanen, men grunnet usikkerhet rundt verdien av
å fornye disse kartene, har ikke dette blitt påbegynt.

Arrangementer
Vi har arrangert Trondheim Sprintcup i april, Tour de Trondheim i september og Hu & Hei i
oktober. Vi har arrangert stolpejakten for femte gang. Det har vært 13068 stolpejegere som
har registrert 462 891 besøk.

Totalt
Året har vært preget av høy dugnadsinnsats og gode sportslige resultater. Dette har vært et
år hvor vi har gjort ting utenom det vanlige: Arrangert oringen og nsm, samt vunnet 10Mila.
Vi ser frem imot flere gode prestasjoner i årene som kommer. Hu & Hei!

Lars Ivar Sandstad

11.01.2023
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1.2 Sportslig gruppe

Sportslig gruppe har til enhver tid i 2023 bestått av 9 personer. Det har blitt holdt et møte i
semesteret og ellers har kommunikasjonen foregått digitalt.

Verv Navn
Leder Mats Eidsmo
UK-leder Sigurd Paulsen Vie
Trenere Åsne Haavengen, Anders Vestøl, Karoline Aune(vår),

Janne Tjørum Aasheim(høst)
Elitekoordinatorer Elias Jonsson og Oskar Størmer (vår), Ane Dyrkorn og

Johan Ørke (Høst)
Rekrutteringsansvarlig Lavran Thorstensen
Reiseansvarlig Kristine Kravdal

Tabell 2: Sammensetning av sportslig gruppe 2023

1.2.1 Landslag og representasjon

I 2023 hadde NTNUI 5 løpere på landslag. Ane Dyrkorn og Eirik Langedal Breivikpå A-laget,
mens Emma Arnesen, Elias Jonsson og Isak Jonsson var en del av Next
Generation-gruppa. I løpet av 2023 har totalt 10 NTNUIere løpt internasjonale konkurranser
for Norge, mens Anu Tuomisto, Alastair Thomas og Anselm Reisenbach har løpt
internasjonalt for henholdsvis Finland, Storbritannia og Tyskland. Ane Dyrkorns 4.plass på
VM mellomdistanse er den beste plasseringen blant disse. For sesongen 2024 har NTNUI
totalt 8 løpere på det norske landslaget, fordelt på 4 på A-laget og 4 på Next Generation.

I juniorklassen representerte Anselm Reisenbach Tyskland under jr.VM og vant sprinten der.

I Ski-o har vi hatt 3 personer på landslag som alle har representert Norge under
internasjonale konkurranser.

1.2.2 Internasjonale stafetter

Tiomila

Vi hadde totalt 13 lag i årets 10mila som gikk i Skellefteå i Nordsverige. 5 herrelag, 1
dameherrelag og 7 damelag. Tiogeneralene Klara Möller og Idunn Haavengen sørget for en
flott tur for alle.

I 2023 vant NTNUI Tiomilakavlen. I tillegg ble 2.laget nr. 19, 3.laget nr. 55, 4.laget nr. 101
5. laget nr. 141 og dameherrelaget nr. 144.

I damkavlen ble 1.laget nr. 15, 3.laget nr. 38, 2.laget nr. 51, 4.laget nr. 70, 5.laget nr. 96,
6.laget nr. 151 og 7.laget nr. 179.
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Jukola

Jukola gikk i år i Porvoo, en time øst for helsinki.

På Jukolakavlen fikk vi følgende plasseringer:

8, 32, 98, 159, DSQ og DSQ. Dameherrelaget ble nr. 211.

Under Venlakavlen ble vi:

11, 27, 63, 91, 94, 152, 173, 225 og 302.

1.2.3 Nasjonale stafetter

NM

Under den TV-sendte stafetten under NM i Kristiansand gjorde NTNUI seg svært bemerket.
Vi hadde totalt 8 damelag og 12 herrelag. Hos damene tok 1.laget (Emma Arnesen, Anu
Tuomisto og Ane Dyrkorn) bronse, tett etterfulgt av 2.laget som ble nr. 4. I herreklassen tok
4.laget (Clemens Sundby Øxnevad, Henrik Fredriksen Aas og Mats Eidsmo) sølv foran
3.laget (Sigurd Paulsen Vie, Hans Petter Mathisen, Eirik Langedal Breivik) som tok bronse.
1.laget ble nr. 4 mens 5.laget ble nr. 9.

MNM

Midtnorsk mesterskap i stafett ble arrangert i Verdal, og NTNUI hadde 6 lag på start. Vi tok 3
medaljer. 1.laget til damene laget (Emma Arnesen, Anu Tuomisto og Ane Dyrkorn) vant,
mens NTNUI 4 (Marius Aurebekk, Erling Hjermstad og Eirik Langedal Breivik) tok sølv foran
NTNUI 1 (Nils Tveite, Are Wigaard, Espen Skiri).

KM

Under KM Stafett i levanger stilte vi med 7 lag. I herreklassen vant 1.laget (Alastair Thomas,
Hans Petter Mathisen, Anders Vestøl) foran 4.laget (Nils Tveite, Clemens Sundby Øxnevad,
Eivind Berner Myhre). I dameklassen ble 1.laget (Alix Villar, Anu Tuomistu, Ingrid
Guldbrandsen) nr. 2.

1.2.4 Individuelle resultater

NM

I 2023 har totalt 27(!!) forskjellige NTNUIere blitt topp 10 individuelt i NM. Av disse er 5
juniorer og resten seniorer. Vi tok 3 senior-gull (Ulrik Astrup Arnesen med 2, Oskar
Edvardsson med 1) og 2 juniorgull (Anselm Reisenbach). I tillegg tok vi 5 sølv og 3 bronser,
altså totalt 13 medaljer. Full oversikt over alle som har blitt topp 10 i NM i 2023 kan se i
tabellen under. (* markerer junior-resultat)

Navn Natt KO-sprint Sprint Lang Mellom
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Oskar Størmer 2 9

Tilla Farnes Hennum 3

Hans Petter Mathisen 4

Birgit Dorothea Kleppa
Madslien

5* 10* 10*

Hedda Raadal Bjørlo 5

Styrk Kamsvåg 5

Ane Sofie Krogh 6

Janne Tjørum Aasheim 7

Anders Vestøl 8 3 2

Ingrid Guldbrandsen 9

Ulrik Astrup Arnesen 9 1 1

Ragnhild Hjermstad 10

Oskar Edvardsson 10 1

Ane Dyrkorn 5 4 4

Emma Arnesen 9 2 9

Anselm Reisenbach 1* 1* 10*

Jørgen Baklid 4 9 3

Eirik Langedal Breivik 5

Sigurd Paulsen Vie 8 5 10 7

Markus Kjærner Semb 10

Mats Eidsmo 2

Elias Jonsson 4 4 4

Isak Jonsson 10 7 5

Teodor Mo Hjelset 7*
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Vilde Margrethe Sæbbø 8*

Sander Arntzen 2 6

Gjendine Gjelstad
Rebård

8* 7*

Norgescup

I norgescupen i 2023 hadde vi totalt 42 kvinner og 34 herrer som tok norgescuppoeng, og
sammenlagt i Norgescupen hadde vi 13 løpere topp 10. Ane Dyrkorn vant sammenlagt,
mens Eirik Langedal Breivik og Elias Jonsson ble henholdsvis 2 og 3 hos herrene. Mats
Eidsmo vant U23-cupen sammenlagt

Regionale mesterskap

Under KM Mellomdistanse i Orkanger ble Hans Petter Mathisen, Alix Villar og Anu Tuomisto
kretsmestere, mens Vegard Guldbrandsen, Ingrid Guldbrandsen og Anders Vestøl også tok
medaljer.

På Km Sprint ble Anselm Reisenbach kretsmester i H19-20 mens Emma Stenbacka tok sølv
i D21

På KM Langdistanse vant Ingrid Guldbrandsen og Sigurd Paulsen Vie gull, og Sander
Arntzen, Tilla Farnes Hennum og Anders Vestøl også tok medaljer.

1.2.5 Samlinger

I januar arrangerte Thea Dyrkorn en fin Bruks-samling der både erfarne og mindre erfarne
skiløpere fikk fine dager i vinterlige omgivelser med mye sosialt samvær mellom
treningsøktene. Senere på vinteren arrangerte Høydepunktet en svært populær
vintersamling i vår alles kjære Alicante. På høsten dro de sprekeste av oss til Stockholm på
høstsamling for å trene mot neste års Tiomila.

1.2.6 Arrangementer

2023 har vært et hektisk arrangørår hvor vi i tillegg til våre vanlige konkurranser med
Trondheim Sprintcup, Armfeldtnatta, Tour de Trondheim og KKC har vært med å
arrangere O-ringen i Åre. På høsten arrangerte vi også et veldig flott NSM. Blant de som
har bidratt til at vi har fått til dette er Ammehjelpen, Clemens, Hansi og Ingrid, Parnasset og
arrangørkomiteen for NSM. I tillegg er det utallige dugnadshelter som ikke er blitt nevnt her.

1.2.7 Treninger

Trenerne har sørget for at treningene har blitt gjennomført med godt oppmøte gjennom hele
året. På mandager har det vært mandagsstyrke og mandagsplukk på vinteren, tirsdager har
det vært intervaller. På onsdager har vi hatt styrke med langrennsgruppa og nattrenn på

8/28



kvelden under vinteren, mens vi har spilt fotball på torsdager. På fredager løp vi intervaller i
Leangen på vinteren. Lørdager har det vært sprintfokus på Lørtek, mens vi har løpt i skogen
på Søntek gjennom hele året. I tillegg har det blitt arrangert 2 hytteintervaller på våren.

1.2.8 Rekruttering

I 2023 har rekrutteringsansvarlig vært med å arrangere bli-kjent-kveld med Infosjef og
arrangert nybegynnerkurs for ferske O-løpere. I tillegg har det blitt lagt C-løyper på søntek
og onstek derson det har vært behov for det. Disse tiltakene har fungert sånn middels, og
Ogruppa rekrutterer fortsatt nesten utelukkende allerede eksisterende o-løpere.

1.2.9 Elitegruppa

Elitegruppa er delt inn i 2 deler, en gruppe med tilgang på klubbens laktatmåler, og det har
blitt etablert treningsgrupper for erfaringsutveksling mellom utøvere. Treningsgruppene har
dødd ut, mens laktatmåleren har blitt brukt i Leangen på fredager.
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1.3 Økonomigruppa

Verv Navn
Leder Mina Jørgensen
Dugnadsansvarlig Jens Johan Brekke
Draktansvarlig Halvard Kornmo
Sponsorgruppeansvarlig Mina Jørgensen
Materialforvalter (kjellern) Jakob Hjelseth
Printeransvarlig Håkon Holstad

Tabell 4: Økonimigruppas sammensetning 2023

1.3.1 Sponsorgruppa

Sponsorgruppa 2023 bestod av Eskil Frøisland, Marie Liland, Tuve Möller og Mina
Jørgensen. Våren 2023 jobbet sponsorgruppa med å finne ny lyktsponsor. Dette lyktes vi
med i mars og vi har nå en lyktavtale med i M Tiger Sport frem til 31.12.25. Denne avtalen
gir oss lykter til en verdi av 50 000 SEK og mulighet for klubbens medlemmer til å kjøpe lykt
2 ganger i året med 30% rabatt.

Høsten 2023 jobbet sponsorgruppa med å finne nye sponsorer. Det ble laget en info mail og
en brosjyre som ble sendt ut til noen bedrifter, men uten hell. Mye av grunnarbeidet for å
kunne finne nye sponsorer i kommende år ble gjort.

1.3.2 Kjelleren
Kjelleren har i løpet av året stort sett hatt god orden etter en veldig god strukturering av Jo
Even. Systemet hans er blitt beholdt og det har holdt med jevnlige sjekker av kjelleren. Ellers
er det blitt fylt opp lageret av plastlommer i format A4.

1.3.3 Samarbeidspartnere
Også i 2023 har HS vært vår største bidragsyter. I tillegg har vi mottatt god støtte fra Sweco,
som beskrevet nedenfor. Disse bidragene er helt avgjørende for at o-gruppa skal kunne
opprettholde sin aktivitet og for at økonomien skal gå rundt.

1.3.3.1 Sweco

Kontakten med Sweco har vært god i 2023. Vi har hatt flere møter, i tillegg til fortløpende
kontakt per mail. Sweco Oslo støttet i april vår tur til Østfold for å løpe NM natt, publikumsløp
og se på verdenscupen med 25 000 kr. Under WC hadde de stand på arena. I gjengjeld
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arrangerte Aurora Gjølsjø, Ane Sofie Krogh og Idunn Strand orienteringskurs for
Sweco-ansatte i Oslo uka før NM sprint. I mai arrangerte vi SwecOsprinten og Sweco stilte
med stand og delte ut boller. Det ble dessverre ikke arrangert orienteringskurs for
sweco-ansatte i Trondheim i 2023 da det var for lite interesse. Sweco støttet også mat til
hyttaintervaller og premier til Tour de Trondheim og Audun Heimdals Hu & Hei - vinter.
Sweco er fornøyde med måten vi representerer dem på, og har derfor signert
samarbeidsavtalen for ett år til. Avtalen har samme vilkår som tidligere.

1.3.3.2 Trimtex

I løpet av 2023 har det vært to draktbestillinger fra Trimtex, en på våren og en på høsten.
Dette har fungert bra.

1.3.5 Dugnader
Årets dugnader har gått som planlagt. Bekkendugnaden ble gjennomført. Gjennom hele året
har det blitt ryddet på Moholt. Dette er en fin dugnad da o-gruppa får 1000 kr per gang, i
tillegg til at nabolaget holdes mer ryddig. I mai ble det gjennomført telledugnad. Dette er en
liten dugnad, der vi får 750 kr per tellested.

1.3.6 Printer
I 2023 er hovedsakelig den gamle printeren blitt brukt. Prisen for blekk til den nye printeren
har gått litt ned, men koster fortsatt dobbelt så mye per patron. Det er ikke rapportert om
problemer med den gamle printeren, og håpet er at den vil holde en del år til. Foreslår ingen
endringer med printer i 2024 så lenge ingen problemer oppstår.

Mina Jørgensen, 11.01.24
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1.4 Infogruppa
Verv Navn
Leder Kaja Samuelsen Skiri

Web-ansvarlig
Bjørn Anders Flågen (vår), Eli Fjellbirkeland Johannesen
(vår), Erling Hjermstad, Idunn Strand (høst), Åsne
Haavengen (høst) og Isak Jonsson (høst)

Bloggansvarlig Emma Arnesen
SoMe-ansvarlig Malene Teresia Jebsen

Tabell 5: Infogruppas sammensetning 2023

Arbeidet til infogruppa har bestått av å holde nettsiden og sosiale medier oppdatert, blæste
til potensielle nye studenter, koordinere utskiftning på o-kjøkken, arrangere bli-kjent-kveld og
sende ut en digital julehilsen.

1.4.1 Infobrosjyre

I årets infobrosjyre ble noen av bildene byttet ut med nyere bilder. Sitatet av Audun Heimdal
ble byttet ut med et av Ane Dyrkorn. Brosjyren ble sendt ut til 58 04-ere i mars. Vi bestilte
utsending via trykkeriet, og sparte dermed både tid og porto.

1.4.2 O-kjøkken

Til høsten var det mange søkere på o-kjøkken, og alle plassene som ble ledige ble fylt opp
med o-løpere (noen etter litt mer styr). Det var noen som tok over navnet til eldre o-kjøkken
der alle flyttet ut, i tillegg til at det kom et nytt kjøkken, O-turen. Var veldig få ledige plasser
på o-kjøkken til jul og alt ble fylt opp. Den nye boligportalen til SiT fungerer mye bedre nå, og
er få/ingen problemer med å få inn rette personer. Søkerlisten oppdateres jevnlig, og det
anbefales å ta inn de som søkte først. På grunn av at vi trodde det kunne bli problemer med
å fylle opp alle de ledige plassene har infosjef vært mer på at folk skal gi beskjed om de får
ledige plasser og hvem som flytter inn. Dette har fungert veldig bra med litt masing, og det
har blitt en mye bedre oversikt både for infosjef og for søkerne.

1.4.3 Idrettskavalkade og Bli-kjent-kveld

Det ble ikke arrangert noe AktivCampus i år pga. ingen påmeldte. Bør nok prøve å få
arrangert sprintløp på Gløshaugen igjen siden det var en stor suksess i 2022. Infosjef,
rekrutteringsansvarlig, Lavran Thorstensen, og Jens Johan Brekke hadde stand under
Idrettskavalkaden.

Bli-kjent-kvelden ble arrangert 6. september på NTNU Moholt med over 100 deltakere.
Mange ferske o-løpere og utvekslingsstudenter møtte opp og fikk prøvd orientering og
veiledning av NTNUIere. Selve økta ble holdt på Fuglemyra. Rekrutteringsansvarlig holdt en
presentasjon om o-gruppa, men det ble ikke Sweco-presentasjon i år heller. Flere deltakere
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fra bli-kjent-kvelden kom på treninger etterpå og det var påmeldt en student hver av dagene
under Tour de Trondheim.

1.4.4 Sosiale medier

Malene Jebsen har vært ansvarlig for å oppdatere og delegere ting som foregår på
Instagram, mens infosjef har hatt ansvar for Facebook. Malene har lagt ut en del innlegg
selv, og delegert til andre deltakere på ulike løp eller samlinger der det har behøvdes. Under
vintersamlingen i Alicante hadde hver hytte takeover. Innlegg på Instagram og Facebook har
blitt delt i forbindelse med ulike arrangement gjennom året. Det ble lagt ut julehilsen på
Instagram og Facebook i desember. Vi kan bli flinkere til å legge ut mer også når det ikke er
konkurranser eller ting som skjer. Gjerne også mer takeover av o-kjøkkenene for å vise mer
av hverdagen.

1.4.5 Nettsiden

Webgruppa har bestått av Bjørn Anders Flågen (vår), Eli Fjellbirkeland Johannesen (vår),
Erling Hjermstad, Idunn Strand (høst), Åsne Haavengen (høst) og Isak Jonsson (høst).
Nettsiden fungerer godt, men den var nede i vår etter en mislykket automatisk oppdatering
som det tok tid å fikse. En konsekvens var at alle brukere fikk tilbakestilt tilgangene sine.
Den nye Hu&Hei-nettsiden er nå i bruk og den fungerer bra. Kassererne har også fått en
funksjon der de automatisk kan sende ut purremail til alle som skylder penger.

1.4.6 Bloggen

Emma Arnesen har vært bloggansvarlig gjennom hele året. Hun har skrevet litt selv, og
jobbet med å finne folk til å skrive innlegg til bloggen gjennom sesongen. Det har vært litt
mindre aktivitet i år, spesielt høsten, så vi må bli flinkere til å oppdatere. Presentasjon av
styret og julekalenderen gikk som planlagt. Hyppig oppdatering av bloggen er viktig fordi den
gir et innblikk av hva vi driver med til medlemmer, sponsorer, nye studenter og resten av
o-Norge, så vi bør bli enda flinkere å oppdatere den.

1.4.7 Medieomtale

O-gruppa fikk mye positiv omtale og TV-tid på NM sprint under NM-veka i Trondheim som
NRK sendte i beste sendetid. I tillegg var det en artikkel om tradisjonene med o-kjøkken i
Adresseavisen, og en god del om tiomila i o-boka.

1.4.8 Dokumentasjon av egen virksomhet

Bilder som tas på store arrangementer samles på en Google Disk, slik at det både er lett å
legge inn og hente ut for de som har behov for bilder.

Kaja Samuelsen Skiri, 08.01.24
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1.5 Kartgruppa

Verv Navn
Leder Karoline Aune

Tabell 6: Kartgruppas sammensetning 2023.

I år skulle vi startet synfaring på Hitra etter kartplan 2021-25. Det har vært uenigheter innad i
ogruppa og styret rundt gjennomføringen, som har utsatt oppstarten av prosjektet. Ellers er
det gjort en oppfølging av pågående spillemiddelsøknader for tildligere prosjekter, og vi har
blant annet mottat 53000kr for synfaring av Haugamyra kartet ferdigstilt 2018.

Til større arrangement som Tour de Trondheim og Nordisk studentmesterskap har vi benyttet
egne kart på henholdsvis Bymarka nord (Klefstadhaugen) og Vikåsen/Moholt/Blussuvoll.

1.5.1 Synfaring på Hitra
I år var oppstart av et 3-årig prosjekt med enkel revidering av de tre kartområdene som
klubben disponerer på 19km2. I tiden etter årsmøte 2023 ble de uttrykt et ønske om å
oppdatere kurvebildet på kartene, som vil si mer omfattende revidering. På samme tid ble
det uttrykt misnøye rundt å bruke midler på kart som kun brukes en gang per år for et fåtall
av klubbens medlemmer, og derfor har revisjonen latt vente på seg.

En omfordeling av kartmidlene vil gi behov for utarbeidelse av ny kartplan. Per dags dato er
det Vikåsen-Reppesåsen (2017) som er det eldste kartet av betydelig størrelse, og som er
oppdatert med nyeste kartnorm. Altså må det vurderes om det er behov for oppdatering av
områder nærmere Trondheim, eller om Hitra kartene skal fornyes med nytt kurvebilde og
mer omfattende synfaring i 2024-25.

1.5.2 Sprintkart
Det er gjort kontinuerlige oppdateringer av klubbens sprintbase i forbindelse med ulike
treninger og nordisk studentmesterskap i november. Det kan vurderes å i 2024 ha en samlet
gjennomgang for å sikre lik standard på alle områder i basen siden oppdateringene er gjort
av ulike personer.

1.5.2 Kartsalg
I år har det vært bruk av våre kart til bedriftsidrettsløp, hvor vi har fått utbetalt 8550kr. Det ble
også arrangert turorientering av SPK Freidig og Malvik Orientering. For turorienteringen til
Freidig har vi en særavtale siden vi bruker av deres kart til Stolpejakten, og det har resultert i
6637,50kr utbetalt for 888 kart over et areal på 5km2. Fra Malvik har vi fått utbetalt 1840kr
for 184 kart.

Det er også solgt 6 kart med et utsnitt av vårt kart i Bymarka til enkeltpersoner for 180kr.
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1.5.3 Kartmidler
Det er per dags dato 218702,81kr i kartfondet. I 2023 har vi fått utbetalt 53000kr i
spillemidler for synfaring av Haugamyra kartet. I tillegg mangler kun en revisorrapport for
utbetaling av 37000kr for Bosbergheia kartet. Spillemiddelsøknaden for Tulluan er blitt
fornyet høsten 2023.

Karoline Brevig Aune, 07.01.2024
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1.6 Utenomsportslig gruppe
Verv Navn
Leder Njaal Ellegaard Melby
Blækkaredaktør Klara Møller

Tabell 7: Utenomsportslig gruppe

1.6.1 Koietur

Etter vår gode innsats på veddugnaden høsten 2023 for Koiegruppa fikk vi
forhåndsreservere koie som i fjor. Heinfjordstua ble reservert 17.-19. mars. Koien var
populær blant dem som dro med ønske om samme koie til våren igjen.

1.6.2 Gudenes natteliv

Felles vors for o-gruppa på Meldeposten før vi dro til Samfundet for innendørs orientering og
en hyggelig kveld i grønt, gult og svart.

1.6.3 Tiomila

Som vanlig vant vi Tio utenomsportslig sett med fantastisk innmarsj på arena og mye moro i
fint vær på lørdagen, men i år klarte vi i tillegg å vinne Herrkavlen! RadioRadio-redaksjonen
leverte TioRadio, blækkaredaksjonen var på plass med saftige rykter, og sylskarp satire.

1.6.4 E.C. Dahls Open

I år ble øl-stafetten nok en gang arrangert av D-51, men denne gangen 26. mai på grunn av
Tiomila. Dette var også tiobankett og ble en fin feiring av seieren på Tiomila. Seirende ut av
EC Dahls gikk 3.Post og Hønseburet var beste jentelag på tredjeplass.

1.6.5 17.mai

Fellesbilde på grounden ble arrangert før felles avgang ned til byen for å se på toget. På
ettermiddagen var det planlagt grilling, men den ble dessverre avlyst på grunn av dårlig vær.

1.6.6 O-ringen

I 2023 var vi med å arrangerte O-ringen i Åre. Dette var en innholdsrik uke med mange
dugnadstimer, sosialt samvær, varierende vær og ikke minst god stemning. Senere på
høsten hadde vi en markering av den flotte innsatsen under uka i Sverige med pizza, brus
og quiz på NTNU Moholt.

1.6.7 Fadderordning

Gamle og nye kjøkken ble matchet og det ble mange hyggelige middager, nye vennskap og
fine blogginnlegg.

1.6.8 Banketter
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Det ble laget en Utenomsportslig terminliste i GoogleDocs, der alle i o-gruppa kunne ta på
seg/invitere til vors, fest eller bankett. Terminlista ga alle oversikten over hvor og hvem som
skulle ha banketten.

1.6.9 AC Minneturnering

AC ble arrangert av 3. post på Grounden i november. Seieren i år gikk til Turbo.

1.6.10 Veddugnad

Midt i september dro vi til Stakkslettbua for å hugge ved. Utstyrt med diverse ting fra
Koiegruppa fikk vi hogd og kløyvd litt ved. I tillegg ble det god tid til hygge og grilling på
lørdagskvelden. Vi kan nå reservere koie vinteren/våren 2024.

1.6.11 O-dag

O-dag ble i 2023 arrangert 11. november. O-dag ble en bra feiring av en lang
(bankett-)sesong. Bakrusspretten ble arrangert av Clemens Sundby Øxnevad på søndagen
og Lavran Thorstensen gikk av med seieren.

1.6.12 NSM

NSM var i 2023 endelig tilbake i Trondheim! Det var en egen NSM-komite bestående av
Jens Johan Brekke, Pernille Katla, Ada Wulfsberg, Klara Møller, Emma Stenbacka, Malene
Teresia Jebsen, Ingrid Gylterud Kvalsgård og Njaal Ellegaard Melby. I tillegg bidro veldig
mange fra klubben med smått og stort under selve helgen. På fredagen var det nattsprint på
Grounden etterfulgt av vors på o-kjøkken og tur til Downtown senere på kvelden. På lørdag
var det forkortet langdistanse på Vikåsen med bankettmiddag i Spektrum senere på kvelden.
Søndag var det sprintstafett fra Blussuvoll skole. Arrangementet ble meget vellykket totalt
sett og det var mange fornøyde svensker, finner og dansker som reiste fra Trondheim på
søndagen.

1.6.13 Klubbmesterskap i vannsklie

Fjorårets beste jente, Idunn Strand, gjentok suksessen fra i fjor og arrangerte
klubbmesterskap i vannsklie i Pirbadet. Sander Rogndokken gikk av med seieren i år.

1.6.14 Jente/gutte trening

Det er arrangert flere treninger gjennom året. Det har vært litt varierende opplegg på
treningene i år og i november hadde vi en trening sammen med langrennsgruppa.

1.6.15. Drepeleken

I oktober ble det satt i gang en runde Drepeleken på Moholt. Nye bekjente og venner ble
forhåpentligvis til under leken. Sander Rogndokken tok hjem seieren i årets drepelek.

1.6.16 Lilleputten

Lilleputten ble arrangert i november av Sander Rogndokken og Lavran Thorstensen. Litt
laber deltagelse i år på grunn av kollisjon i kalenderen, men vi satser på at årets vinner,
Halvard Kornmo, klarer å mobilisere enda flere til start neste år.
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1.6.17 O-Ball

O-ball for i år er foreløpig ikke avklart, men vi håper at ting løser seg og faller på plass.

Njaal Ellegaard Melby 08.01.2024
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1.7 Stolpejakten

Verv Navn
Leder Eivind Berner Myhre

Tabell 6: Stolpejaktens sammensetning 2023.

I år har stolpejakten blitt arrangert for 5 gang av NTNUI orientering i Trondheim. Nytt i år er
at stolpejakten har hatt en egen representant i styret utover dette har det i 2023 ikke vært en
fast struktur på organiseringen. Dette bør det jobbes med for å få på plass i inneværende år.
Håvard Mo Vaadal og Marte Hoff Hagen har vært til god hjelp i planleggingsfasen og Jakob
Hjelseth har gjort en god jobb med å sette sammen kart og lage karthefter. I tillegg til dette
har flere bidratt med inn og utsetting av stolper samt sjekking av plasseringer i forkant.

1.7.1 Deltagelse
Det har i år vært 13068 stolpejegere som har besøkt minst en av våre stolper i 2024. Detter
er en liten økning fra 2022. De har totalt blitt besøkt 462 891 ganger som tilsvarer et
gjennomsnitt på 35 besøk per stolpejeger på våre 184 stolper. Den mest besøkte stolpen var
stolpen vi hadde på Trondheim torg med 5633 besøk

1.7.2 Kart og plasseringer av stolper
Vi hadde fire kart med navn “Kalvskinnet Ila Sverresborg”, “Trondheim øst”, “Sluppen” og
“Tiller”. Det førstnevnte kartet var planlagt med oppstart til påske, men på grunn av mye snø
ble det utsatt til 15. april. På dette kartet var ti av stolpene felles med Freidigs tur-o. De
resterende kartene hadde oppstart 29. april og alle kartene var ute til 29. oktober. Det har
blitt tatt i bruk nye områder rundt Angeltrøa, Ranheim og Tiller. Vi har også brukt kart til
Nidarøst, Wing, Trollelg og Freidig i tillegg til våre egne.

1.7.3 Økonomi
I 2023 har vi hatt et samarbeid med Bunnpris, Kjeldsberg, Löplabbet, Byggmester Hoffstad
og Miljøpakken. Vi har også fått støtte fra Gjensidigestiftelsen, Sparebanken 1 SMN,
kommunen og fylkeskommunen. Vi har foreslått å sette av 20% av overskuddet til betaling
for bruk av kart. Dette blir så fordelt etter hvor mye vi har brukt av hver klubbs kart, da skal
også våre egne kart være med i beregningen. Denne fordelingen er ikke endelig bestemt.
Med dette vil vi tjene 165 962,30 kr på stolpejakten. Det betyr at vi nå går i pluss når vi tar
med den innsatsen vi gjør med dugnad også.

Eivind Berner Myhre, 07.01.2024
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2 Regnskap
Årets regnskap viser et underskudd på kr 64 874, en betydelig forbedring sett i forhold til et
budsjettert underskudd på kr 318 920. Denne økonomiske forbedringen er hovedsakelig
takket være innsatsen fra O-gruppa med O-ringen og NSM i 2023, som har bidratt med
overskudd på henholdsvis kr 140 000 og kr 60 000.

Stolpejakten har også gått veldig bra. Som følge av god innsats mot sponsorer og økte
priser har vi fått et overskudd på kr 160 000 her. Ellers har den fortsatt gode innsatsen på
Bekkendugnad og søppelrydding på Moholt bidratt positivt til regnskapet.

Det har videre vært god deltagelse på TdT og Hu&Hei som har gitt oss gode stevneinntekter.

Når det gjelder stipend, ble søkbar pott for 2022 utdelt i år, men vi rakk ikke å utdele
elitestipend og søkbar pott for 2023 før utgangen av året.

Samlet sett, til tross for noen økonomiske utfordringer, viser regnskapet for 2023 en
betydelig forbedring i forhold til forventningen på starten av året.

Trondheim 11.01.2024

Maria Ulseth Sylte og Marius Staff

Resultatrapport ligger som vedlegg.

Konto Kommentar
3110 Kartsalg (21 793), Salg av klubbmateriell (4 512),

Salg av patch NSM (1 650),
opprydning i gamle faktura for kartsalg (-4 253)

3120 Sweco (95 000), Sweco støtte WC Østfold (25 000),
Bunnpris (25 000), Løplabbet (17 500), Kjeldsberg (32 500),
Byggmester Hofstad (17 500), Miljøpakken (41 800)

3130 Hu&Hei vinter (26 120), TSC (24 360), Swecosprinten (2 325),
Hu&Hei (75 790), tdt (107 430), NSM (125 915),
O-ringen (144 712), Opprydning i gamle faktura (-1 070)

3140 Kiosksalg TSC (2 600), grillvogna tio (1 900),
kiosksalg tdt (17 305)

3150 Buss Bruks (28 228), vintersamling (45 122),
precamp tio (40 795), buss tio (12 937)

3151 Bruks (34 205), vintersamling (131 003), NM ski-o (29 800),
NOF samling (1 908), landslagsavgift ski-o (29 500),
påskesamling (36 780), Kristiansandsamling (15 120),
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precamp tio (49 741), tio (2 996), Østfold-helg (5 510),
jukola (49 268), høstsamling (23 443), NM-uka (71 990)

3401
3404 Arrangementstøtte Hu&Hei (4 500)
3405
3406 Spillemidler (129 000), Fylkeskommunen (25 000),

Gjensidigestiftelsen (50 000), Idrettens studieforbund (13 970),
BAMA (937), Stolpejakten (7 000), SMN (10 000)

3820
3840 Utleie av utstyr NTNUI langrenn (300)
3845 Mosjonsinntekter (1 000)
3970 O-ball (41 799), o-ringen kveld (1 690), NSM bankett (130 954)
3980 Bekken (39 580), ryddedugnad (36 000), telledugnad (5 250),

opprydning i gamle faktura (-6 750)
4021 NM ski-o (29 800), Østfold-helg (30 510), NM (71 990)
4022 Bruks (33 875), vintersamling (131 003), samling NOF (1 908),

landslagsavgift ski-o (29 500), påskesamling (37 037),
Kristiansandsamling (15 120), precamp tio (76 315), tio (4 894),
precamp jukola (74 401), jukola (9 188), høstsamling (23 063),
vintersamling 2024 (35 483)

4031 NM ski-o (856), NC ski-o Toten (370), NC ski-o Sjusjøen (296),
NM natt (14 803), NM sprint (4 737), O-festivalen (10 299),
NC solrenningen (12 609), NM (21 111), NC Tromsø (26 710)

4033 Bil tio (50 830), buss tio (44 900)
4034 Buss Bruks (29 204), vintersamling (45 122)
4130 Stolpejakten (53 269), Hu&Hei 2022 (15 330), Hu&Hei vinter

(10 924), TSC (10 345), tdt (47 683), Hu&Hei (46 425),
NSM (13 683)

4300 Kart precamp tio (8 168), kart precamp jukola (21 715),
bli-kjent-kveld (6 399), kartavgift bedrifts-o STOK (1370)

4301 Patch NSM (4 263)
4302 Grillvogna tio (3 068), tdt (5 355), TSC (589)
4311 Kjøleboks (589), Brikkesys lisens (4 375), kaffekanner (598),

OCAD lisens 3x36mnd (10 811), sprintbukker (799)
4341 Leie o-kjeller (6 710), strips laktatmåler (2 835),

ark+blekk printeren (17 115), plastlommer (1 533)
6110 Avsetning til kartfondet (189 000)
6500 Årsavgift huoghei.com (748)
6800
6825 Infobrosjyre (5 526), Blækka (28 901),

folder for sponsorer (1 956), flyers NSM (2 556)
6861 Årsmøtet (600), styremøter (3 496), markering tio seier (2 285),

sosialkveld O-ringen (5 345)
6863 O-ball (50 380), NSM bankett (162 151)
6940
7100 Søkbar pott 2022 (23 900)
7430 Armfeldts æresmedalje (4 305)
7510 Forsikring (4 718)
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7750 Dugnadskjøring stolpejakten (56),
dugnadskjøring o-ringen (2 229), dugnadskjøring tdt (1 020)

7770 Transaksjonsgebyr utland (7 146), vipps (2 891),
forsikringsgebyr (35), purregebyr (140)

7780 Leie hytta hytteintervall (10 810), swingkurs (1 500),
leie hytta Hu&Hei (21 200), leie hytta O-ball (11 900)

3 Dekningsmodell og budsjett
NTNUI Orientering ønsker å stimulere til sportslig aktivitet ved å gjøre deltakelse enkelt og
rimelig. Dekningsmodellen er et styrende dokument som angir økonomisk støtte til
o-gruppas aktiviteter. Modellen skal sørge for økonomisk forutsigbarhet gjennom hele
sesongen, samt for å sette ord på det som kommer fram i budsjettet.

3.1 Startkontingenter
Alle som konkurrerer for NTNUI, i korrekt klubbekledning, og som har dokumentert at de har
betalt medlemskontingent, får støttet 100% av laveste startkontingent til terminfestede løp
arrangert av andre klubber. Dette gjelder ikke utenlandske løp i perioden 1. juni-31. august.
Utenlandske løp som faller under denne perioden vil kun bli støttet med eventuelle
HS-midler som er igjen på slutten av året, etter at alle andre terminfestede løp har blitt tatt i
betraktning.

Dersom utøveren selv betaler direkte til arrangøren for å delta i konkurransen, kan utlegget
refunderes ved å sende en søknad til kasserer med nødvendig dokumentasjon. Alle
refusjonsskjemaer sendes inn elektronisk, og skal sendes til kassererne innen en måned
etter utlegget. Nødvendig dokumentasjon er invitasjon med pris på startkontingent, kvittering
på kjøp og resultatliste. Refusjonsskjemaer finnes på refusjon.ntnui.no.

Etteranmeldingsgebyrer og ikke startede løp (DNS) støttes i utgangspunktet ikke. Alle
utgifter som påløper NTNUI Orientering som følge av dette blir tilbakekrevd fra de aktuelle
medlemmene. Ved NM og NC der NTNUI Orientering arrangerer felles overnatting kan
løpere få dekket deler av startkontingenten ved sykdom. Dette for å unngå at syke løpere
deltar på fellesopplegg og smitter andre. Løper plikter å informere sportslig leder om dette så
tidlig som mulig. Det settes en egenandel tilsvarende etteranmeldingsgebyret til
konkurransen.

3.2 Reisestøtte
NTNUI dekker en andel av kostnaden ved billigste reisemåte til Norgescupløp med
minimumsgrense på 200kr per person per reise. Medlemmene mottar den støtten som er
spesifisert i statuttene til NTNUIs Hovedstyre. Billigste reisemåte og støtte for den totale
reisen til alle aktuelle konkurranser fremgår av Tabell 7. Dersom noen av o-gruppas
medlemmer ønsker reisestøtte til pre-o eller MTB-o oppfordres disse til å søke styret så
snart som mulig, slik at styret kan søke ekstrabevilgninger fra NTNUI. Trondheim er
utgangspunkt for kostnadsberegning av alle reiser, også i sommerferien
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Konkurranse Sted Dato Støtte 50%
0,9kr*km

NC (Sjusjørennet) Sjusjøen 16.-17.12.23 295
NC (ski-O treff) Skeikampen 6.-7.01.24 289
NM ski-o lang Lygna 3.02.24 378
NM ski-o mellom Tromsø 17.-18.02.24 1016
NC senior (Halden
o-meeting)

Halden 12.-14.04.24 544

NM sprint Bodø 9.-12.05.24 630
NC (ofestivalen) Lillehammer/

sjusjøen
21.-23.06.24 295

NM ultralang Lørenskog 17.-18.08.24 432
NC + NM jr.stafett Kongsberg 20.-22.09.24 490

Tabell 8: Norgescupreiser med dekningssatser 2024

Betingelser for utbetaling av reisestøtte

Reiseregningsskjema finnes på reise.ntnui.no. Dette skal leveres til reiseansvarlig senest 4
uker etter reisen, eller annen frist satt av reiseansvarlig, med vedlagte kvitteringer. For
flyreiser kreves også boardingkort vedlagt. Utøvere får bare støttet inntil 50% av faktiske
reisekostnader, selv om hen reiser billigere enn oppsatt dekningssats. Reisestøtte betales av
NTNUI orientering med et maksbeløp på 50 000 kr. Ytterligere midler kan komme dersom vi
får støtte fra HS. Man kan reise fra/til andre steder, men Trondheim er utgangspunkt for
beregning av reisestøtte for alle reiser, også i sommerferien.

En kan motta reisestøtte når en har:

● deltatt på Norgescup og NM i fot-o, ski-o og pre-o
● startet i minst ett NC/NM-løp under reisen.
● betalt medlemskap i NTNUI og levert dokumentasjon på dette til o-gruppas nestleder.
● reist i representasjonstøy (overtrekksjakke/-vest)
● levert oversikt til reiseansvarlig med korrekt dokumentasjon (boardingkort ved fly) på

reiseutgifter

Dekningssatser

Alle løpere får reisestøtte til norgescupløp tilsvarende den satsen NTNUI gir.

Massearrangement

NTNUI støtter reise til massearrangement med opptil 40%. For 2024 vil dette si opptil 40%
støtte til bussene fra Trondheim til Tiomila og tilsvarende støttesum per person til fly/bil for
førstelagene.
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3.3 Samlinger og arrangementer
NTNUI Orientering støtter samlinger og arrangementer i henhold til Tabell 8.

Arrangement/samling Beløp

O-ball 10 000

Tiomila precamp (elite) 18 000 + 3000(lagledere)

Tiomila (buss og camp) 10 000**

Jukolasamling 20 000*

Jukola topp 8 rangerte løpere i dame- og
herrestafetten, pluss lagledere til 1.lagene

12 000 + 3000(lagledere)

Tabell 9: Økonomisk støtte til arrangementer og samlinger. *Støtter overnatting, kart og
intern transport. Ved lav deltakelse kan totalt støttebeløp reduseres av styret. **NB!

Hovedstyret støtter også 10mila.

På Tiomila precamp støttes de tolv beste damene og herrene fra uttaket, i tillegg til lagledere
for førstelagene. Under Jukola støttes de åtte beste damene og herrene fra uttaket, i tillegg
til lagledere for førstelagene.

3.4 Treninger
Kart- og deltakerkostnader for alle treninger i trondheimsområdet er gratis. Det er også mulig
å skrive ut kart til eget bruk gratis på printeren i o-kjelleren i Herman Krags veg 8.

3.5 Stipender og søkbar pott
Det settes av inntil 50.000 kroner som støtte til o-gruppas medlemmer i 2024. Styret i 2024
avgjør selv hvor mye som skal brukes på søkbare midler, avhengig av den økonomiske
situasjonen etter endt sesong i forhold til budsjett. Landslagsaktivitet og representasjon skal
prioriteres. Løpere som bidrar mye til klubben og kan vise til sterk utvikling vil også vurderes
når styret behandler søknadene. Det er kun resultater og representasjon som fremkommer
av søknaden som vil bli vurdert. Da det ikke ble søkbare midler i 2023 bes styret 2024 ta
dette i betraktning når de deler ut stipend og søkbar pott. Styret bør dessuten ta hensyn til
løperens totale støttebeløp fra stipend og søkbare midler.

3.6 Antidoping
NTNUI Orientering skal alltid fremme dopingfri idrett. Utøvere, trenere, ledere, funksjonærer,
helsepersonell eller støttepersonell som blir dømt for brudd på NIFs kapittel 12,
”Bestemmelser om doping”, må tilbakebetale all støtte mottatt fra NTNUI Orientering de siste
12 måneder inntil regelbruddet. Den dømte er i tillegg uberettiget for alle typer økonomisk
støtte fra NTNUI Orientering i tiden mellom regelbrudd og suspensjon eller utelukkelse, og
under suspensjon og utelukkelse (normalt 4 år). Personer som er medlem i eller har
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tilknytning til NTNUI Orientering bes gjøre seg kjent med antidopingarbeid i Norge ved hjelp
av Antidoping Norge.

3.7 Budsjett
Budsjettet 2024 viser et underskudd på 38 275 kr. Budsjett finnes i eget vedlegg.
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4 Handlingsplan
Handlingsplanen er ment som et kortfattet strategisk dokument som skal sørge for at styret i
2023 får utført nødvendige prosjekter for o-gruppa.

4.1 Stafettsatsing
Styret skal i legge til rette for at o-gruppa skal satse på stafettene som blir arrangert i 2024.
Klubben ønsker å holde et sportslig nivå som gjør at vi kan vinne de stafettene vi får
muligheten til å delta på. I tillegg skal legges opp til at stafettene skal være et arrangement
for alle klubbens medlemmer.

4.2 Kart
Styret skal i 2024 følge opp at kartplanen for 2021-2025 blir fulgt ved at synfaring av Tullan
blir fullført, samt starte på resynfaring av kartene på Hitra. Et utdrag fra kartplanen er gitt i
Tabell 9. Utvikling av kart er en sentral del av NTNUI Orienterings arbeid, men det bør ikke
gå på bekostning av det sportslige tilbudet i NTNUI. Grunnet dårligere økonomi, samt at
Hitra-kartene brukes lite, ønskes det at styret 2024 skal revidere kartplanen slik at
ressursene tiltenkt Hitra-kartene fjernes eller kraftig reduseres.

Tabell 10: Utdrag fra kartplanen 2021-2025.

Kartnavn Kommune Start Ferdig Areal Type arbeid Type kart Estimert
kostnad

Sprintkartbase1 Trondheim kontinuerlig Oppdateringer ISSprOM 0 (dugnad)
Skolegårdskart Trondheim 2021 2021 3*0,2

km2

2 nye kart, 1
revidering

ISSprOM
for
skolekart

9 000
(Sparebank
stiftelsen)

Bosbergheia Trondheim 2021 2021 3-6 km2 Nytt kart2

(utvides?)
ISOM 130 000

Sprintkartbase Trondheim 2021 2021 0,7km2 Utvidelse av
base nord for
Kuhaugen

ISSprOM 0 (dugnad)

Tulluan3 Malvik,
Trondheim

2021 2023 14,9 km2 Resynfaring3 ISOM 330 000

Hitra-kartene Hitra 2023 2025 19 km2 Enkel
revidering4

ISOM 200 000

1: Oppdatering av sprintbasen tas på dugnad av klubbens medlemmer.

2: Ettersom det de senere år er kommet gode laserdata over alle NTNUIs skogskartområder

rundt Trondheim anbefales det at alle hovedområder som framover skal oppdateres tegnes

fra bunnen av som nye kart. Dette gir moderne og mer presise kart og kurvebilde, som bedrer

bruk av GPS og i dag er bortimot standard for NM/NC. Dette er fulgt så langt for

oppdateringen av kartene i Bymarka i 2018 og -20.

3: Tulluan nord haster mest, men greit å oppdatere hele området som ett prosjekt mtp.
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papirarbeid. Omfang av resynfaring bør diskuteres, da gamle kart holder god standard.

4: Nytt kurvebilde bør vurderes.

4.3 Stolpejakten
Styret 2024 vil fortsette å ha en egen stolpejaktansvarlig som skal følge opp prosjektet i
NTNUI. Dette vil skape et grunnlag for en økt satsing på arrangementet som kan bidra til økt
rekruttering og synlighet i Trondheim. Sammen med stolpejaktgruppa bør styret også jobbe
aktivt for å få økte inntekter i forbindelse med stolpejakten.
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